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SODELOVANJE NA OKROGLI MIZI Z NASLOVOM ''VARNO NA POTI V ŠOLO'' 

 

Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu MO Maribor je tudi ob letošnjem Tednu prometne varnosti organiziral 

okroglo mizo z naslovom ''Varno na poti v šolo''. Okrogla miza je potekala v petek, 11. oktobra 2019, od 11. do 12.30, v 

prostorih Mestne občine Maribor, Dvorana generala Rudolfa Maistra. 

Učenki 7. b razreda, AJDA POTECIN in PIA RAUTER, sta uspešno podali svoja razmišljanja in razmišljanja svojih vrstnikov, 

kako varna je njihova pot v šolo. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



''VARNO NA POTI V ŠOLO'', okrogla miza na MOM 

Na naši osnovni šoli si nenehno prizadevamo, da bi čim več učencev prihajalo v šolo peš ali s kolesom. Zavest večine učencev in staršev se je v vseh teh letih resnično 

spremenila v prid našega zdravja in varovanja okolja.  

V letošnjem šolskem letu smo začeli v sklopu natečaja Varno na kolesu, v katerem bodo sodelovali vsi učenci naše šole,  beležiti s kolesom  prevožene kilometre posameznih 

učencev. Tako bomo izvedli med razredno tekmovanje v številu prevoženih kilometrov na kolesu. A to ni najbolj pomembno. Pomembno je, da  bomo s to akcijo še bolj približali 

učencem trajnostno mobilnost in pomen kolesarjenja kot gibanja za zdrav razvoj telesa in ohranjanje okolja.  

Potrebno je tudi poudariti, da v zadnje času vedno več naših učencev prihaja v šolo s skiroji, ki so postali najbolj aktualen in tako tudi med našimi učenci všečen in dopadljiv 

način gibanja in premagovanja razdalj. Prav zaradi tega se bomo na šoli trudili k še večjemu osveščanju varnega in odgovornega načina vožnje s skirojem in pravilni opremi 

učenca na skiroju.  

Ker so v lanskem šolskem letu na šoli potekala gradbena dela, ki še niso končana, so bile naše preventivno prometne dejavnosti in udejstvovanja na različnih prometno 

preventivnih akcijah žal zaradi slabših prostorskih pogojih nekoliko okrnjena. Našim zvestim učencem kolesarjem je bilo zapovedano, da se v šolo naj ne vozijo v tem času s 

kolesom zaradi slabših pogojev in varnosti. Večina jih tega ni upoštevala in so se še naprej vozili v šolo s kolesom ter ga puščali zunaj šolskega dvorišča. Priznamo, da ta 

informacija ravno ni pohvalna pa vendar nam veliko pove. Dolgoletna  prizadevanja k trajnostni mobilnosti so prišla v zavest večine naših učencev.  

Žal pa moramo tudi poudariti, da je prometna infrastruktura za kolesarje na Studencih še zmeraj v večini ulic in cest neustrezna oziroma je sploh ni. Prav tako se večina 

pomanjkljivosti, na katere opozarjamo že leta in leta, ne uredijo, ali pa zelo, zelo počasi urejajo. In to so pomanjkljivosti, ki ne zahtevajo prav veliko časa in denarja, pripomogle 

pa bi k večji prometni varnosti. Naj ponovno naštejemo nekatere: 

o postavitev prometnega ogledala v nepreglednem križišču Ciril-Metodove ulice in Obrežne ulice 

o opremiti Obrežno ulico s hitrostnimi ovirami in prometnim znakom, ki opozarja na kolesarje na cesti ter s talno označbo kolesarskega pasu 

o redno vzdrževanje bankin na Obrežni ulici (košnja trave in prirezovanje vej, ki ovirajo kolesarje) 

o obnovitev dotrajanega vozišča Sokolske ulice in ureditev kolesarskega pasu ali steze 

o reden nadzor nepravilno parkiranih vozil, ki močno ogrožajo gibanje kolesarjev in pešcev 

 

S projektom Pešbus in Bicivlak smo se že spogledovali, a so naše dejavnosti upočasnila gradbena dela na šoli.  

V tem in prihodnjem šolskem letu pa imamo med drugim namen opraviti najnovejšo analizo prihodov naših učencev v šolo in se nato v naslednjem šolskem letu odločiti o 

morebitnem sodelovanju v  projektu Pešbus in morda tudi Bicivlak.  



 



 



 



 

 



 



 



 



 



 



 



 



 

 



 



 



 



 



 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 



 



 



 



 


